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Styrelsens svar på motion 

 

 

 

      Motion nr 1 UMS 221022 ang arvode till förtroendevalda 

 

Styrelsen anser att frågan är mycket komplex och grannlaga att hantera och anser sig vara jävig i 

frågan och bör därmed inte uttala sig. Dock kan noteras att det inga medel finns avsatta i 

föreslagen budget för 2023. 

Förslag till beslut: 

Höstmötet ger i uppdrag till valberedningen att leda ett arbete med att utreda frågan och 

redovisa arbetet på årsmötet i februari 2023. 

 


